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Esquerra lamenta la “poca transparència” 
que diu que ha tingut el procés de 
negociació entre Junts i Futur per Puigcerdà 

Serra ha valorat aquest divendres el pacte de govern que permetrà 
a les dues formacions partir-se l'alcaldia 
 

 
Integrants d'Impulsem Puigcerdà-ERC durant la roda de premsa. / M.F.C.  

MARIA FORMENTI COSP (Puigcerdà).- L’alcaldable d’Impulsem Puigcerdà-
Esquerra, Joan Manel Serra, ha valorat aquest divendres el pacte anunciat 
dijous entre Junts i Futur per Puigcerdà per governar la vila plegats els pròxims 
quatre anys. Serra creu que el pacte “era una opció que podia passar, perquè 
al final són les regles del joc”, però lamenta la poca transparència que ha tingut 
el procés de negociació de les altres dues formacions. 

Recordem que, tot i ser la llista més votada, obtenint 5 regidors per davant dels 
quatre i quatre Junts i Futur, ERC tornarà a quedar-se a l’oposició. Serra ha 
explicat que va ser el seu equip qui va iniciar les converses per formar govern 
però que ja des d’un inici la posició de les altres dues llistes va ser 
“inamobible”. Així, Serra ha detallat que des de Junts “exigien” una alcaldia 
compartida de dos anys cadascú i que això no els feia sentir “còmodes”. 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Joan Manel Serra i altres integrants d’Impulsem Puigcerdà-ERC durant la roda de premsa. / M.F.C. 

Pel que fa a les negociacions amb Futur, aquestes van estar marcades per les 
al·legacions que hi ha presentades al sector de la Pedragosa, segons ha 
assegurat el republicà: “no sabem què pot passar amb el grup comercial que ha 
adquirit aquests terrenys, però el que teníem molt clar és que nosaltres no 
podíem posar la sobirania de Puigcerdà damunt de la taula, amb un punt tant 
feble com era la querella que ens podia presentar el soci del senyor Armengol; 
que ens la presentés el grup Bonpreu si nosaltres acceptàvem un canvi de 
cromos per arribar a l’alcaldia, ja que d’això se’n diu prevaricar i nosaltres 
teníem molt clar que això no ho faríem i que no posaríem en perill Puigcerdà 
una altra vegada”. 

Serra ha afegit que quedar-se fora de govern “no és una derrota, sinó una 
desil·lusió”. També creu que d’aquesta situació “en sortiran reforçats”. També 
ha remarcat que “estem molt tranquils perquè no ens hem doblegat; ha acabat 
passant el que la majoria pensàvem que passaria i això el que fa és reforçar-
nos i que el nostre votant no se senti decebut perquè no hem donat el nostre 
braç a tòrcer per dos anys d’alcaldia”. 

Per últim, el republicà ha estès la mà al futur govern puigcerdanès. 

 


